



Thursday, 3rd October 2019

Positive Discipline Coffee Morning

Dear Parents,

We are writing to remind you about and invite you to a Positive Discipline Coffee Morning. This session is an opportunity to meet with our very own Certified Positive Discipline Parent Educators as well as other parents for some discussion and tips about parenting.

We hope to provide parents with some valuable tools they can use to build mutually respectful relationships, effectively problem solve issues and help their children to learn self-control and self-discipline.

Depending on parent interest, we can look at offering additional sessions throughout the year.

Join us on Sunday 6th October at 7.20am in the dance studio for our first informal session with tea, coffee and snacks. The coffee morning will last approximately 40 minutes.

We hope to see you there!

Many thanks for your continued support,

Ms. Cassandra (Head of Year 6)

Mr. Russell (Head of Key Stage 3)

Ms. Sana (Head of Arabic & Student Support)



الخميس، 3 أكتوبر 2019

الانضباط الإيجابي و قهوة الصباح

أعزائي أولياء الأمور،

نذكركم لحضور ندوة الانضباط الإيجابي قهوة الصباح. تمثل هذه الجلسة فرصة للالتقاء أولياء الأمور مع المسؤولين على برنامج الانضباط الإيجابي في مدرستنا لإجراء بعض المناقشات والنصائح.

نتطلع ونأمل أن نوفر لكم بعض الأدوات القيمة التي يمكنهم استخدامها لبناء علاقات متبادلة الاحترام، وحل المشكلات بشكل فعال ومساعدة أطفالكم على تعلم ضبط النفس والانضباط الذاتي.

يمكننا النظر في تقديم جلسات إضافية على مدار العام.

انضموا إلينا يوم الأحد 6 أكتوبر في تمام الساعة 7.20 صباحًا في استوديو الرقص لجلستنا غير الرسمية الأولى مع الشاي والقهوة والوجبات الخفيفة. اجتماعنا سيكون حوالي 40 دقيقة. نأمل أن نراكم هناك!

شكرا جزيلًا لدعمكم المتواصل،

السيدة كاساندر (رئيسة السنة السادسة)

السيد راسل (رئيس المرحلة الرئيسية 3)

السيدة سناء (رئيسة قسم اللغة العربية ودعم الطلاب)